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§ 25 Svar på initiativärende om en gemensam vårdavdelning med 
Helsingborgs stad inom Helsingborgs lasarett. 
Ärendenummer: 2023-POL000092 
 
Sjukhusstyrelse Helsingborgs beslut 

1. Sjukhusstyrelse Helsingborg anser att det för närvarande inte finns 
förutsättningar att starta en gemensam vårdavdelning tillsammans 
med Helsingborgs stad och att initiativärendet härmed är besvarat. 

 
Protokollsanteckning 
Lena Östholm Munkberg (MP) gör bifogad anteckning till protokollet. 
 
Sammanfattning 
Ärendet avser ett initiativärende om gemensamma korttidsplatser inom 
Helsingborgs lasarett. 
 
I ärendet finns följande dokument 

1. Beslutsförslag SHS HBG 2023-03-21. 
2. Svar på initiativärende Starta en gemensam vårdavdelning med 

kommunen på Helsingborgs lasarett. 
3. SHS HBG § 18 Initiativärende starta en gemensam vårdavdelning 

med kommunen på Helsingborgs lasarett. 
4. Initiativärende Starta en gemensam vårdavdelning med kommunen på 

Helsingborgs lasarett. 

 
 
Vid protokollet 
Sebastian Nilsson Qvist 
 
Rätt utdraget intygar 
 
Maria Dahlberg 
  
 
Sänt till:  
Thomas Wallén, förvaltningschef 
Stefan Karlegärd, hälso- och sjukvårdsstrateg 



Helsingborgs sjukhusstyrelse

2023-04-19

Protokollsanteckning

Ärende 7: Svar på initiativärende om en gemensam vårdavdelning med
Helsingborgs stad inom Helsingborgs lasarett
Miljöpartiet lämnade i mars in ett initiativärende om att starta en gemensam
vårdavdelning med kommunen på Helsingborgs lasarett. Överbeläggningarna på
akuten har pågått i många år och har blivit en del av vardagen på lasarettet. Men
både personalen och patienterna behöver en bättre situation, en patientsäker vård
och en bra arbetsmiljö.

I svaret på initiativärendet beskrivs att både Helsingborgs stad och Helsingborgs
lasarettet kan klara av att tillmötesgå patienternas och personalens behov utan en ny
gemensam vårdavdelning. Vidare anges att äldre och sköra patienter ska ges bästa
möjliga omhändertagande genom att minska oplanerade återinskrivningar och att
antalet utskrivningsklara patienter som ligger kvar på lasarettet ska minska.

Miljöpartiet de gröna anser att ambitionen är lovvärd, men att det krävs en verklig
förbättring och att andelen utskrivningsklara patienter som ligger kvar på lasarettet
hålls på en låg nivå. Vi ser också fram emot att patienter som besöker akuten på
Helsingborgs lasarett inte ska behöva bli liggande i korridorerna på akuten
framöver.

För Miljöpartiet de gröna i Region Skåne

Lena Östholm Munkberg

Ledamot i Helsingborgs sjukhusstyrelse


